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 Ple de les Corts Valencianes realitzat el dia 14 de gener 
de 2015. Comença la sessió a les 10 hores i 31 minuts. 
Presideix el president de les Corts Valencianes, senyor 
Alejandro Font de Mora Turón. Sessió plenària número 
89. Primera reunió.

Minut de silenci en record de les víctimes de la 
violència de gènere d’Elx i dels atemptats

terroristes de París

El senyor president:

 En primer lloc, i amb l’acord de tots els grups parlamen-
taris, guardarem un minut de silenci per les dos víctimes de 
la violència de gènere en Elx, i per les víctimes dels atemp-
tats terroristes a París.
(La cambra guarda un minut de silenci)

 Moltes gràcies, senyories.

Jurament o promesa d’un nou diputat i
d’una nova diputada

El senyor president:

 Primer punt de l’ordre del dia, jurament o promesa de dos 
nous diputats.
 Il·lustre senyora diputada Verónica Hernández Agramunt, 
jureu o prometeu que aitant com tindreu el càrrec de diputada 
acatareu la Constitució espanyola i l’Estatut d’autonomia de 
la Comunitat Valenciana sense engany i guardareu fi delitat a 
La Generalitat?

La senyora Hernández Agramunt:

 Sí, jure. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Il·lustre senyor diputat José María Rodríguez Galán, 
jureu o prometeu que aitant com tindreu el càrrec de diputat 
acatareu la Constitució espanyola i l’Estatut d’autonomia de 
la Comunitat Valenciana sense engany i guardareu fi delitat a 
La Generalitat?

El senyor Rodríguez Galán:

 Sí, lo juro. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Sigau benvinguts a esta cambra.

Compareixença del president del Consell, senyor 
Alberto Fabra Part, per a respondre les preguntes 
d’interés general per a la Comunitat Valenciana 

formulades pels grups parlamentaris
(RE números 100.262, 100.263, 105.953 i 100.253)

El senyor president:

 Segon punt de l’ordre del dia, compareixença del pre-
sident del Consell per a respondre les preguntes d’interés 
general per a la Comunitat Valenciana, que formulen els 
grups parlamentaris.

 En primer lloc, té la paraula el síndic del Grup Parlamentari 
Popular, il·lustre diputat Jorge Bellver.

El senyor Bellver Casaña:

 Molt honorable president, honorables conselleres, hono-
rables consellers, senyores i senyors diputats.
 Senyories, la veritat és que hem començat l’any de la 
millor manera possible, amb la confi rmació d’una impor-
tant reducció del nombre de desocupats en la Comunitat 
Valenciana i en Espanya al llarg de l’any 2014. I és que 
l’any passat (aplaudiments) es va tancar en la Comunitat 
Valenciana en 36.169 menys desocupats que l’any anterior, 
la qual cosa suposa un descens del 6,61% dels desocupats 
en la nostra comunitat, un percentatge superior al de la mit-
jana europea, i amb el major descens interanual d’un mes 
de desembre en els últims setze anys, i tenint 55.069 nous 
afi liats a la seguretat social.
 Estes xifres reals mos fan ser optimistes, però no estem 
satisfets. No estem satisfets perquè volguérem que la velo-
citat de descens dels desocupats fóra major. I enfront d’açò, 
què tenim? Doncs tenim una oposició que fa de menys estos 
indicadors. Pareix que inclús els moleste. Però jo no vull 
ni pensar el que dirien si estos indicadors econòmics, estos 
indicadors d’ocupació no foren positius, com ho són. Perquè, 
clar, ja sabem, per a l’esquerra «cuanto peor, mejor».
 I miren, és que sembla que només se senten realitzats 
quan poden fer propaganda en contra de la comunitat, encara 
que açò afecte els interessos dels valencians, encara que açò 
afectes els interessos de les nostres empreses i dels nostres 
sectors productius.
 Senyor president, ara no li demanen que comparega 
vosté ací per a explicar les xifres d’ocupació, ni vosté ni 
els seus consellers. I sap per què no ho fan? Exclusivament 
per una raó: perquè les xifres són bones, perquè les xifres 
són positives per a la Comunitat Valenciana. I afortunada-
ment per als valencians, l’ambició del govern del president 
Fabra i d’este grup parlamentari no té límits en matèria 
d’ocupació.
 El nostre objectiu és que totes les persones que vullguen 
treballar troben una ocupació i que ho facen ràpidament. 
Volem ser campions en la carrera per l’ocupació.
 Miren, hui, de cada tres llocs de treball que s’estan 
creant en la zona euro, dos s’estan generant en Espanya. I 
dins d’Espanya, com ja he dit, la Comunitat Valenciana és 
capdavantera en creació d’ocupació. I això no és per casua-
litat, això és gràcies a les decisions que ha pres el govern del 
president Fabra, això és gràcies que s’ha treballat de valent. 
I gràcies a l’esforç que ha fet la societat valenciana.
 Com hem fet fi ns ara, com continuarem fent en l’Estra-
tègia Emplea al llarg dels pròxims anys, que ha plantejat el 
govern valencià, anem a seguir continuant comptant amb 
els sectors productius a l’hora d’establir les estratègies de 
creació d’ocupació. Perquè la creació de llocs de treball, 
senyories, està per damunt de les diferències ideològiques, 
o deuria estar-ho. És que la creació de llocs de treball és la 
base fonamental del benestar de la nostra societat. I sense la 
iniciativa privada, senyories, no n’hi ha creiximent. Sense la 
seua valentia, la seua tenacitat, la seua capacitat de superar 
els obstacles, la seua aposta decidida per la innovació i la 
internacionalització, i el seu esperit emprenedor, hui no 
podríem estar ací parlant de creació d’ocupació.
 I, senyories, per a este grup parlamentari, per al Grup 
Parlamentari Popular, tots els llocs de treball són importants. 
Tots. També els dels més de 14.000 professors de l’educació 
concertada. També el del personal administratiu, de manteni-
ment, de neteja i de reforç dels col·legis que tenen un concert 
en l’administració. I no volem oblidar els més de 6.000 llocs 
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de treball entre els professionals sanitaris i de servicis que 
treballen en els hospitals de les concessions.
 I anem a seguir defensant-los, i anem a seguir defen-
sant-los, defensant el dret dels ciutadans a triar lliurement els 
servicis que volen rebre, senyories. Anem a continuar fent-ho.
 Miren, per això, senyor president, perquè este any és un 
any fonamental, volem preguntar-li: com valora vosté l’efec-
tivitat de les polítiques actives d’ocupació que el Consell 
està portant endavant en la comunitat?
 Moltes gràcies. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Gràcies, senyor Bellver.
 Molt honorable president del Consell, té vosté la paraula.

El senyor president del Consell:

 Muchas gracias, señor presidente.
 Señoras y señores diputados, la comunidad ha experi-
mentado un gran cambio de tendencia, y no es fruto de la 
casualidad, como alguno quiere hacer ver, sino que ha sido 
debido al compromiso, la determinación y la toma de medi-
das difíciles para poder garantizar los servicios fundamenta-
les a los ciudadanos y generar políticas activas de empleo.
 Todos somos conscientes de la situación de la situación 
que nos encontramos en el 2011, y que poco a poco hemos 
ido resolviendo y mejorando. Por un lado, había que corregir 
los desequilibrios económicos existentes y había que sen-
tar las bases para la nueva economía, una nueva economía 
basada en cuatro políticas fundamentales: una nueva admi-
nistración, menos costosa y más efi ciente; una mejora de la 
competitividad empresarial; una mayor proyección exterior 
de nuestra economía, y una apuesta clara por el emprendi-
miento. Todo ello ha permitido tener empresas más competi-
tivas en el 2015, y con ello poder generar más empleo.
 Pero, por otro lado también debido a las políticas acti-
vas de empleo. Hemos destinado más de 500 millones de 
euros en estos últimos cuatro años para formar y fomentar 
el empleo, y con ello hemos benefi ciado a más de 1.200.000 
ciudadanos de la Comunidad Valenciana. Esos datos prueban 
que vamos por el buen camino, y que estamos permitiendo 
que la Comunidad Valenciana crezca y genere empleo. Por 
eso, ahora podemos hablar de recuperación, porque hemos 
hecho lo que teníamos que hacer para sentar las bases de 
que el 2015 sea el año de la recuperación en la Comunidad 
Valenciana. Y lo podemos hacer porque los datos nos avalan.
 Este último año hemos generado 55.000 nuevos empleos. 
Pero no son estadísticas ni son interpretaciones, son altas a 
la seguridad social. Y además, hay que poner en valor que 
a fi nales del 2012 se estaban destruyendo 80.000 nuevos 
empleos en la Comunidad Valenciana. Hoy se están gene-
rando 55.000 nuevos empleos. Fíjense la diferencia que ha 
supuesto en estos dos años, de lo que era la realidad de la 
Comunidad Valenciana a lo que es en estos momentos.
 Pero es que del crecimiento de empleo en los últimos 
ocho años ha sido el más espectacular el que se ha producido 
en estos momentos. (Aplaudiments) Esa es la realidad de la 
Comunidad Valenciana, lo que hemos podido construir entre 
todos.
 Pero es que, además, podemos hablar que estos 55.000 
nuevos empleos se han producido repartidos por toda la 
Comunidad Valenciana, en todos los sectores, en todas las 
provincias. Y hemos conseguido también bajar el número de 
desempleados en la comunidad.
 Hoy conjuntamente con Cataluña somos las únicas comu-
nidades que tenemos menos parados que a principio de legis-
latura, y eso no es fruto de la casualidad. (Aplaudiments)

 El paro en la comunidad descendió en más de 36.000 per-
sonas el último año, el mayor descenso que se había produ-
cido en los últimos dieciséis años. En 33 de las 34 comarcas 
de la Comunidad Valenciana ha bajado el paro, y en el 80% 
de todos los municipios de la comunidad. Con ello, pone de 
manifi esto que vamos por el buen camino pero que queda 
mucho trabajo por realizar. Por eso seguimos necesitando la 
posibilidad de generar más posibilidades de empleo y mejor 
formación para los desempleados. Por ello está la Estrategia 
Emplea, con más de 800 millones de euros en los próximos 
cinco años, generando la posibilidad de que, con estas polí-
ticas de crecimiento, podamos seguir generando empleo 
durante el año que viene y los sucesivos.
 Me he comprometido a que este mismo año se pueda 
incrementar entre 75.000 y 100.000 puestos de trabajo para 
la Comunidad Valenciana, y lo vamos a conseguir, al igual 
que hemos ido consiguiendo todos aquellos retos que en 
materia de empleo nos hemos marcado en esta legislatura. 
Porque para nosotros solo hay una cuestión importante, y 
es seguir generando riqueza y empleo en la comunidad, que 
es la mejor política social que un gobierno puede ofrecer a 
todos sus ciudadanos. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor president.
 Pregunta del síndic del Grup Parlamentari Socialista. Té 
la paraula l’il·lustre diputat senyor Torres.

El senyor Torres Salvador:

 Gracias, señor presidente.
 Señoras y señores diputados, señor Fabra.
 Al poco de iniciarse la legislatura, el señor Camps pre-
sentó su dimisión tras ser procesado por el TSJ. Desde enton-
ces hasta hoy doce diputados de esta cámara implicados en 
casos de corrupción han ido presentando su renuncia cuando 
a ellos les ha convenido. Además, casi todo el gobierno del 
expresident Camps y un elevado número de altos cargos de 
La Generalitat han tenido que responder de su gestión ante 
los tribunales de justicia.
 Vamos a acabar la legislatura mucho peor de lo que la 
empezamos, con el expresident acusado de prevaricación y 
malversación de caudales públicos, y con usted y su gobier-
no bajo sospecha de haber provocado pérdidas multimillona-
rias a las arcas públicas.
 Señor presidente, cuando decidió comprar Valmor, ¿sabía 
que esta empresa estaba en situación de ruina?

El senyor president:

 Gracias, señor Torres.
 Honorable president.

El senyor president del Consell:

Muchas gracias, señor presidente.
 Yo entiendo su pregunta –que hoy repite– como mero 
interés mediático, señor Torres porque –y voy a explicar por 
qué–, porque es que ya he contestado en dos ocasiones a 
preguntas de interés general en ese sentido.
 La portavoz del Consell ha respondido a cinco preguntas 
orales en pleno y a una en comisión, y ya se han sustanciado 
veintitrés comparecencias donde se han dado explicaciones 
detalladas de todo lo que sus señorías han solicitado.
 ¿Por qué de esta pregunta? Una vez más, porque ustedes 
lo único que buscan no es que la justicia pueda actuar con 
transparencia y con independencia, ustedes quieren seguir 


